

Acknowledgements

Version 1:

- Die Autoren bedanken sich beim Bundesministerium für Bildung und Forschung und den Landesregierungen (www.nhr-verein.de/unsere-partner), die diese/s Arbeit/Projekt im Rahmen der gemeinsamen Förderung des Nationalen Hochleistungsrechnens (NHR) unterstützen.
- The authors would like to thank the Federal Ministry of Education and Research and the state governments (www.nhr-verein.de/unsere-partner) for supporting this work/project as part of the joint funding of National High Performance Computing (NHR).

Version 2:

- Die Autoren bedanken sich für die ihnen zur Verfügung gestellte Rechenzeit auf dem Hochleistungsrechner XY am NHR-Zentrum XY. Dieses wird gemeinsam durch das Bundesministerium für Bildung und Forschung und den am NHR beteiligten Landesregierungen (www.nhr-verein.de/unsere-partner) unterstützt.
- The authors gratefully acknowledge the computing time made available to them on the high-performance computer XY at the NHR Center XY. This center is jointly supported by the Federal Ministry of Education and Research and the state governments participating in the NHR (www.nhr-verein.de/unsere-partner).

Version 3:

- Die Autoren bedanken sich für die ihnen zur Verfügung gestellte Rechenzeit auf den Hochleistungsrechnern XY und YZ an den NHR-Zentren XY und YZ. Diese werden gemeinsam durch das Bundesministerium für Bildung und Forschung und den am NHR beteiligten Landesregierungen (www.nhr-verein.de/unsere-partner) unterstützt.
- The authors gratefully acknowledge the computing time made available to them on the high-performance computers XY and YZ at the NHR Centers XY and YZ. These Centers are jointly supported by the Federal Ministry of Education and Research and the state governments participating in the NHR (www.nhr-verein.de/unsere-partner).